

معاً. لمستقبل آمن.
SECURING OUR FUTURE. together.

Date: 14/08/2018

التاريخ: 2018/8/14

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
EVP - Chief Operation Officer
Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Dear Sir,

بعد التحية

Sub: Results of Board Meeting- Islamic Arab Insurance Company PSC (Salama)

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين ش.م.ع "سلامة"

With reference to the above please be informed that the Board of Directors of SALAMA was held today, Tuesday August 14th, 2018 at 02:00pm at SALAMA Head Office. The Board of Directors adopted and approved the Financial Statement for the 2nd Quarter ended 30th June 2018.

نرجو العلم أن مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين "سلامة" قد انعقد هذا اليوم الثلاثاء الموافق 2018/8/14 في تمام الساعة الثانية من بعد الظهر في مركز الشركة الرئيسي حيث وافق واعتمد النتائج المالية للربع الثاني المنتهي في 2018/6/30.

Further, the Board of Directors discussed the other regular matters, and did not take any decision that may affect the share price.

بالإضافة إلى ذلك فقد ناقش مجلس الإدارة الأمور الاعتيادية الأخرى ولم يتخذ قرارات من شأنها التأثير على سعر السهم.

Yours faithfully

وتقبلوا فائق التقدير والاحترام

Khaled Barakat
Head of Legal and Compliance

خالد بركات
مدير الإدارة القانونية والامتثال

Cc:
Securities and Commodities Authority

نسخة منه الى:

هيئة الأوراق المالية والسلع

